
            
 

 

Amendement  

Vergadering d.d. 18 juni 2019 

Betreft: Zienswijze op de ontwerpbegroting 2020 Inkoopbureau H-10 

 

De fracties van GroenLinks, PvdA, VVD, D66, Beter voor Rijswijk, CDA, Onafhankelijk Rijswijk, 

Gemeentebelangen Rijswijk en Wij.Rijswijk stellen voor om aan het begin en aan het einde van de 

vijfde alinea de volgende twee zinnen toe te voegen; 

“Wij vinden het een ongewenste ontwikkeling dat de kosten voor het Inkoopbureau blijven stijgen, 

ondanks dat het aantal contracten in beheer daalt.” 

“Tegelijkertijd gaan wij ervan uit dat u meer ambitie toont in het beheersen van de kosten van het 

inkoopbureau.” 

De alinea luidt dan als volgt:  

 “Wij vinden het een ongewenste ontwikkeling dat de kosten voor het Inkoopbureau blijven stijgen, 

ondanks dat het aantal contracten in beheer daalt. Wij realiseren ons dat er voor 2020 nog steeds 

rekening moet worden gehouden met het noodzakelijk flexibel invullen van een aantal posities in uw 

organisatie, tot nadere besluitvorming over de toekomst van de samenwerking op het gebied van 

jeugdhulp binnen de regio H-10 heeft plaatsgevonden. U heeft de intentie om in de loop van 2020 de 

externe inhuur geleidelijk af te bouwen en deze te vervangen door personeel met een aanstelling 

voor onbepaalde tijd. De kostenprognose voor 2021 laat daarom een daling van de personele lasten 

zien. Wij gaan er van uit dat de kostenbesparing die hierdoor ontstaat structureel is en de personele 

kosten vanaf 2021 verder dalen. Tegelijkertijd gaan wij ervan uit dat u meer ambitie toont in het 

beheersen van de kosten van het inkoopbureau.” 

Toelichting:  

Het doel van de decentralisatie was dat zorg dichter bij de burger kwam en dat het goedkoper zou 

kunnen. Gemeente Rijswijk heeft samen met 9 omringende gemeenten de samenwerking gezocht in 

het inkopen van jeugdzorg. Het idee achter deze regionale samenwerking is dat het efficiënter zou 

zijn. Echter, blijven de kosten voor het hiertoe opgerichte inkoopbureau stijgen. Dit terwijl het aantal 

contracten in beheer flink is gedaald. Geld dat niet direct naar de zorg gaat, maar naar een 

inkooporganisatie. Het inkoopbureau zou moeten streven naar een zo laag mogelijke overhead en 

we zien daarom graag de oproep om de kosten niet langer te laten stijgen, toegevoegd in de 

zienswijze.  
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Namens de fracties van GroenLinks, PvdA, VVD, D66, Beter voor Rijswijk, CDA, Onafhankelijk Rijswijk, 

Gemeentebelangen Rijswijk en Wij.Rijswijk, 

Nanette Kistemaker (GL)  Wil van Nunen (PvdA)  Menno Ezinga (VVD) 

 

 

Martine Koopman (D66) Ger Kruger (BvR)  Annemie Koegler Böhm (CDA) 

 

 

Romy de Man (OR)  Floor van Amerongen (GBR) Mohamed El Majjaoui (Wij.) 


